## ELECTRICITY DISTRIBUTION

Janes Company
3
DISTRIBUTION

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ELECTRICITY DISTRIBUTION Date: 12-04-2023 02:28:52 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: توزيع الكهرباء التاريخ: 12-04-2023 PM 02:28:52
The Extraordinary General Assembly Meeting of ELECTRICITY DISTRIBUTION was held on 12:00 On 12-04-2023 at Online. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 100%.	عقدت الهيئة العامة لشركة توزيع الكهرباء بتاريخ 12-04-2023 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في الاتصال المرئي والمسموع وبنسبة حضور 100 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 12000000 to 14000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 12000000 سهم/دينار إلى 14000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
	, ,
The increase shall be distributed among the shareholders of the company, each in proportion to his contribution to the capital of the company	توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كلا بنسبة مساهمته براسمال الشركة
of the company, each in proportion to his contribution to	توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كلا بنسبة مساهمته
of the company, each in proportion to his contribution to the capital of the company  Subject: Amendment of the Company's Article and	توزع الزيادة على المساهمين في الشركة كلا بنسبة مساهمته براسمال الشركة